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מרבים משנכנס אדר 
ובעיקר בגני אין ספק שסימני חודש אדר כבר נראים על המדרכות  -בשמחה

, כיד הדמיון, הילדים שכבר עוטים על עצמם מיני תלבושות ואיפורים ססגוניים
אבל דיה . גם הפרסומות לקראת מסיבת פורים המסורתית כבר תופסות נפח

ולפני שנכנס לשמחות אלו ואחרות אני שוב לוקח לעצמי את … לשמחה בשעתה
  :הפריבילגיה לכמה שורות אישיות משהו

  
. לכל החברים שהצביעו עבורי כנציג ציבור להנהלת הקהילה –תודה תודה 

, מקווה ומבטיח לעשות כמיטב יכולתי והבנתי כדי להיות ראוי לאמון שקיבלתי
 ולא הפונים מקרב -, אני, אני מתאר לעצמי שלא תמיד. ולהשתדל לא לאכזב

אבל אני ,  נאהב את התשובות שנקבל ואצטרך להעביר הלאה–החברים 
אשמח .  להתבייש לשאול ובאמת לייצג את הציבור בפני ההנהלהמבטיח לא

שאיפתי …לקבל פניות ושאלות שתמיד רציתם לדעת ואולי לא העזתם לשאול
  .הן בהחלטות והן בפרסומן לציבור, להגיע למצב של שקיפות מלאה

  
אני חייב להודות שהפירסומים , אם כבר מדובר על נציג ציבור - … נציג ציבור

: שמוצאים חברי הכנסת שלנו לטובת מה שמוגדר בחוק,  והסעיפיםעל הסכומים
  .…סתתתתם… נתנו לי כמה רעיונות מעניינים, קשר עם הציבור

  
קחו :  הבטחנו להרבות בשמחה וכבר אנו שמחים לקיים–לשמחות אמיתיות 

וכל זאת , מסורתי ארוך ונמרץ. …כולולולולונשימה עמוקה ותתחילו להתאמן ב 
  ???מוכנים. החתונות הבאות עלינו לטובהלכבוד וירוס 

  
ל "ובחידריה בילגורי פותחים את השרשרת הנוכחית  –קול ששון וקול שמחה 

במגרש הביתי של החתן המיועד במושבה ,  שישברו כוס כבר ביום שישיאלון
  . כמובן שמכאן נשלחים אליהם כל האיחולים הלבביים.כנרת

  
, הלומדים וחיים בחיפהרפי ל "ובחי אורלי גולדברג –קול חתן וכקול כלה 

משנן רז מעיין בשעה שגם , יחליפו אף הם טבעות לעיני המשפחות המתרגשות
ל "שאותו הוא מתעתד לשנן באוזני בחי… הרי את מקודשת לי: את הטקסט

ל "ובחיטל פלמה זוג נוסף שעובד על טיוטת הכתובה לטובת חתונה הם . נעמה
  …אין ספק שהערוגה אצלם תעלה ותפרח, ואיטו" אצבעות ירוקות) "אילן(איין 

  
וכמובן צרור , בעתיד המשותף, ים של מזל טוב והרבה אושר ועושר, לכולם כולם

בונים את , מי ייתן ונזכה לראותכם כולכם. ברכות לכל בני המשפחות באשר הם
  .בכפר הנשיא, ביתכם המשותף אתנו כאן
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חדשים " נשאים"ל  אודות ואשמח לדווח ע, ידוע שהוירוס הזה מאוד מדבק
  ???אז למה אתם מחכים… ונוספים שנדבקו בו בפירורים הבאים עלינו לטובה

  
לרגל לידת וליאור טיקוצינסקי ) סלומון(מיה מזל טוב מגיע ל -… זה כל השוני 

ולכל יתר ריימונד ושוש סלומון לסבים המקומיים שוני בנם בכורם העונה לשם 
   .120בני המשפחה מזל טוב עד 

  
שקיבל על עצמו לאחר תקופה לא קי עמר 'לגצרור ברכות  –הפרח בגני 

נקוה שזו הסנונית הראשונה במסגרת . פשוטה ולא קלה את ניהול ענף הנוי
אין ספק . התוכנית של הנהלת הקהילה להחזיר את העבודה לידיים מקומיות

החשובים , לא רק במישורים התעסוקתי והכלכלי, שאת התמורה לכך נראה
אני בטוח . אלא גם במישור החברתי הפנימי של שותפות ואחריות, בפני עצמם

, נחזיק לו כולנו אצבעות. שתהיה רק לטובה,שאנו עומדים בפני תקופה חדשה
  .כך שנוכל בבוא הזמן כולנו להתבשם מנוי מטופח ומשובב עיניים

  
שזכה לוטן מזרחי  טק אצלנו אולי יוביל –אולי את מהפכת ההיי  –דור המחר 

בפרס שהוענק בטקס , להוקרה כמצטיין המגמה הטכנולוגית של בית הספר
שכדי לקבל את הפרס נדרש לעמוד , שציינול "רפאי נציגי "מרשים ע

יושרה וכמובן הישגים לימודים , התמדה, בקריטריונים מחמירים של רצינות
  !עלה והצלח. כל הכבוד. הרלוונטיים לתחום

  
. כבר זכתה להכרה ופרסום כולנו כבר יודעיםזון שחר גדליזה ש –מדור לדור 

 שזכה במלגת  דור גדליזוןהבא במשפחה הוא האח הצעיר" כוכב הנולד"ה
ביל קלינטון יכול . לאומנויות" קלור"לימודים לטובת לימודי הסקסופון ממרכז 

  …תרתי משמע, דור העתיד כבר כאן, לפרוש בשקט
    

לא הציטוט המדויק של המשפט נכון שזה  -… אם אין לחם שיאכלו מרק
, הזמין את כל הורי הילדים לערב מרקיםרימון צוות גן ? אז מה, המפורסם

ואף שיחקו בבינגו " מיץ פטל"שלפניו המחיזו הילדים את הסיפור הנודע 
והמרקים ממש ללקק את , היה מדהים מכל הבחינות. סיפורים מרשים

  .ת ועזר להצלחת הערבברכות ותודות לכל מי שטמן ידו בצלח. האצבעות
  

השאלת הספרים עבורכם : חובבי הקריאה הצעירים שימו לב –ספרית ילדים 
  …"פעמיים כי טוב"עברה מיום רביעי לטובת יום שלישי 

  
תושבת אצלנו המצפה , חגיתנכנסה לעבודה בגנון כמחליפה ל –עינת פלמה 

  . שיהיה במזל טוב–לביקור החסידה 
  

, הגיע לסיומו" פינת אוכל"נומי שלנו עם צוות הרומן הגסטרו –פינת אוכל 
מי שלקח על עצמו את … לצד אנחת רווחה של אחרים, לצערם של רבים

שפים בהכשרתם ואנשים אמיצים עמק ובני ביטון הדאגה להמשך ההזנה הם 
נחזיק גם להם אצבעות כדי . שהיו מוכנים להיכנס להרפתקה הזו, בפני עצמם

  .שיהיה טעים ומזין לכולנו
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שעסקה באריזת תוספי מזון "  אנליט"בצער רב שמענו שפעילות   –אנליט 

ולסיים את העבודה , החליטה להעתיק את פעילותה לאתר אחר, למיניהם
  .אצלנו

  
מיכה ליפשיץ ורונן פורסטר במבנה הנגריה של " וודסטוק"גם יזמות  –וודסוף 

. קיים עסק עצמאיקשה מאוד בימינו להקים ול.  מסיימת לצערנו את פעילותה–
, מתקיימים מגעים להמשך הפעלת המקום במתכונת אחרת לטובת החברים

  .אשר זקוקים לשירותי נגרות שונים
  
אז 'ביום שישי לפני קצת יותר משבוע נערך בפאב ערב ג  - אז בפאב 'ג

מי שלא . אז ומוסיקת נשים'שהוקדש הפעם לרגל יום האישה הבינלאומי לג
  … הפסיד-הגיע 

  
יצאו " עמק החולה "ס"של בי  המחזורים השונים –יל ברחבי ישראל צא לטי

הצליח להשלים ) א"י(בעוד שמחזור השביעיסטים . בהמוניהם לטיולים השנתיים
את תוכנית הטיול המתוכננת במכתש רמון וזכו לחוויה נוספת בדמות חילוץ לילי 

להפסיד ) ט(נאלצו תלמידי החמישיות ,  עקב חשש להצפות4X  4ברכבי שטח 
, עקב החשש מהצפות ושטיפונות, חלק נכבד מהטיול שלהם במדבר יהודה

הוחלט לסיים , ולאחר יום טיול אחד במהלכו נרטבו כהוגן במהלך לינת הלילה
אולי הגיע הזמן להבין שחודש מרץ הוא . את הטיול למגינת ליבם של התלמידים

ד יותר יציב וחמים ולדחות את הטיולים למוע, עדיין חורף אפילו במקומותינו
  …תחשבו על זה.במזג האוויר

  
מי שכן טייל כאן באזור לא רחוק בין גדות לגונן יכל ליהנות  –טיול מקומי 

  .מתאים לכל גיל ולכל כיס וחבל לפספס. מפריחה מרהיבת עין של תורמוסים
   ???   אז למה אתם מחכים

  

בר עלינו  שעו– חייבים להודות – למרות החורף המוזר –מפלס הכנרת 
מפלס הכנרת ממשיך לעלות ועתה חסרים עוד שמונים וכמה סנטימטרים 

.חוויה לטייל לאורך חופי האגם . לרום המרבי  

  
כיתת , הפעילות המשותפת של כיתת בר המצווה –כפר הנשיא -זנגריה-טובא
הפעם התארחו בני . המקבילה מטובא ממשיכה במלוא הקצב' ובני כיתה זגליל 

, כנים מהכפר וצפו אל כפר הנשיא מביתה של מחנכת הכיתההמצווה אצל הש
לאחר מכן התארחו הילדים בבתיהם של בני . המשקיף מהרכס אל כפר הנשיא

את הערב הם . שמעו סיפורים והתענגו על המטעמים המקומיים, גילם מהכפר
שלאחריהם שוב , ס המקומי"במגרש של המתנ, קינחו במשחקי כדורגל וכדורסל

  .המשתתפים מספרים על מפגש מהנה ומרגש. ב האירוח הבדואיארוחה כמיט
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בשבת יארך טורניר קארטה , בלי שום קשר לאייטם הקודם –אומנות לחימה 
הטורניר יהווה , אזורי בהשתתפות הקבוצה הבוגרת המתעמלת אצלנו בקיבוץ

  . מעין אימון מקדים לפני מבחני הדרגה הרשמיים
  

יפ השמירה עדיין לא עומד לרשות 'ג –לא ינום ולא יישן שומר ישראל 
  ?מה יהיה,  בערב8.00-10.00השומרים בין השעות 

   
מי שלא רואה בעין יפה את פריצת המסגרות הישנות  –! לא אצלנו–? שיתוף

שהתלוננו בפני משרד , הם ראשי המועצות האזוריות, לתועלת האזרחים
ותבעו ,  שלנוהחינוך על נדידת ילדים בגיל הרך לטובת מוסדות החינוך

בימים אלו שהמלחמה . ללא אישור מיוחד שלהם, מהרשויות למנוע רישום כזה
כרגע . הקרב הוא על כל ילד וילד, על תקציבים ותקנים מתקיימת במלוא עוזה

  .אבל מאוד ייתכן שהבעיות יעלו ויצפו לקראת שנת הלימודים הבאה, אין בעיה
  

י השבוע האחרונים אירעו לצערנו רוב התאונות הקטלניות בסופ –סעו בזהירות 
  !סעו בזהירות. זה הזמן לחזור ולבקש מכל הנהגים. דווקא בכבישי הצפון

  
זכרו שהנושא . זה הזמן לצאת ולהכין את התחפושות. אז זהו זה לפי שעה 

  בעקבות השבטים הפראיים : השנה הוא
      

        íéèáùä úåá÷òá  
  

  …שבת שלום ושיעבור לכם הכל ממול
   

  י דורית אב
  .אל גולן ליהי וכרמל רוזנקרנץ-אביב גליל בת

  
  
  
  
  

  
  
  
  

  וליאור טיקוצינסקי) סלומון(מיה ל
  להולדת הבן

  שוני
  הרבה נחת לסבים שוש וריימונד

  ולכל המשפחה הנרחבת
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ובין , בסוף השבוע שעבר פורסם דף מידע ובו דווח על ישיבת הנהלת הקהילה
רעור שהגשתי להנהלה בנושא חיוב עבור פלאפונים היתר פורסם בו כי הע

  .נדחה
  .רציתי לשתף את החברים בנושא ובחשיבות שאני רואה בו
ועל , פריצת מסגרת, אני מוצא בהעברת החיוב ישירות לחשבון הבנק של החבר

כך התרעתי בפני מנהל הקהילה בשיחתי אתו לפני שביקשתי לערער בפני 
ל להבטיח שלא נראה צעדים דומים בנושאים שאלתי אותו איך יוכ.  ההנהלה

  .אחרים
 לא התבדו ותוך זמן קצר ביותר הגיעה הודעה מטעם מנהל יחששותי, ואכן

גם התשלום עבור הגז ייעשה ישירות על ידי החבר , ומשק שמעתה והלאה
  .לחברת הגז

בדיון שהתקיים בנושא הערעור שלי בהנהלת הקהילה הורמו מספר גבות 
שהם לא היו שותפים , די ברורה של מרבית החברים בהנהלהוהושמעה טענה 
  ? האם בסמכות? אז מי כן החליט. לשתי ההחלטות

  
ואין סמכות להנהלת הקהילה להחליט על העברת , אני סבור שהנושא עקרוני

תשלומים לתשלום ישירות על ידי החבר כל עוד לא הוחלט שזו דרכנו על ידי 
 או למנהל אגף מנהל ומשק בעצמם ללא ובטח שלא למנהל הקהילה, האסיפה

  . גיבוי ההנהלה
מאד הפריע לי שבדף המידע לא הוזכרה ולו במילה העובדה שבדיון הועלה גם 
נושא החיוב עבור הגז ופשוט הייתה התעלמות ממנו לאחר תשובה מתחמקת 

  .של מנהל אגף מנהל ומשק לשאלה מה הסיבות להחלטה
 ₪  1324כלומר  , בר כאגרת קהילהלח ₪  662אנחנו משלמים מדי חודש 

ובצורה איטית אך בטוחה מורידים מאתנו שירותים ומעלים מחירי אחרים ,  לזוג
האם .  ואנחנו מקבלים פחות ופחות תמורה לכספנו, )ראו מקרה המכבסה(

לדעתי מעט ? מישהו חשב מה בעצם אנחנו מקבלים תמורת אגרת הקהילה
, ך שאנו משלמים גם ארנונה למועצהבהתחשב בכ, מאד ביחס לסכום המשולם

  .ואני מקווה שלא נצטרך גם אותה לשלם ישירות למועצה האזורית
, כל עוד לא מועברת משכורת החברים ישירות לחשבון הבנק במלואה, לדעתי

לטפל בכל הנושאים בהם , המנהל באופן מעשי את כספנו הפרטי, על הקיבוץ
צורת העברת הכסף כיום לחשבון אני מניח שכל חבר מבין שב.  טיפל עד כה

שאיננו יודע מה גובה הסכום , אנחנו איננו לקוחות מאד חשובים לבנק, הבנק
ובהתאם לכך גם לא נקבל , והאם בכלל ייכנס כסף לחשבון, שייכנס בכל חודש

  .אשראי מהבנק אם נזדקק לו
  

או חוסר יכולת לשלוט על מה שקורה יכולים להביא , האם בעיות ניהול
ידוע לי שההחלטה להעביר את החיוב עבור הפלאפונים ? ות שכאלהלהחלט

אך קיבלו , שאינם בהכרח חברי קיבוץ, נבעה מכך שישנם מספר בעלי טלפונים
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, ובמקום לטפל בבעיה עצמה, שאינם משלמים, את הטלפונים דרך הקיבוץ
  ? החליטו לגזור גזירה על כלל החברים

לקבל פלאפון ללא שהעניין אושר האם החלטה פשוטה שאין לאפשר לאף אדם 
בהנהלת הקהילה לאחר בדיקת חשבונו והגדרה מאיזה חשבון ישולם היא לא 

האם לא ניתן לנתק מיידית את הקו ולתבוע תשלום מאותם ? הפתרון הנכון
נאמר לי שיש עומס רב על הנהלת החשבונות ולכן ביקשו להעביר את ? חייבים

האם לא ? קבלים תמורת אגרת הקהילהמה אנחנו מ, שוב אני שואל. התשלום
  ? הנהלת חשבונות בתמורה הזוינכללו שירות

  ? מה הסיבה להעביר את חיוב הגז ישירות לחבר
האם נכון לאלץ חברים עובדים להישאר  בבית כדי לקבל את הגז ולשלם 

  ? מה היה רע בסידור שנהג עד כה?     עבורו
קרוב נמצא את עצמנו עוסקים ב, אם ניתן להתנהלות הלא תקינה הזו להימשך

והקיבוץ ימשיך לנהל את הכסף , יותר ויותר בתשלום ישירות לגורמים רבים
  .שלנו

או שהקיבוץ ממשיך . אין אפשרות להיות חצי בהריון. אינני רואה לכך כל הצדקה
לשאת במחויבויותיו או ששכרנו כולו יועבר לבנק ואנו נשלם את חובותינו לקיבוץ 

  .זרח במדינהכפי שמשלם כל א
  

, אני קורא לחברים להביע דעתם בעניין להשתתף באסיפה בה יועלה ערעורי
  .ולהצביע בקלפי בהתאם

  
  שבת שלום

  שלמה ויסבקר
  
  

  
  

  

 
  

   נרים כוסית לכבודבואו
   ז מ יו    ש ו ש

  80 - ה הולדתם  ליום
   פ ג שמ ב יתקיים  האירוע

  20.00 בשעה -  18.3.05  - שישי    ביום
  

   מוזמניםכולם
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כאשר , .........."מדוע חשוב ל"זהו המאמר השני בסדרת המאמרים שלי על 
עתה הגיע התור של חשיבות .  ם"המאמר הראשון התיחס לבחירת מזכיר התק

שהסיבות לכך קשורות באופן הדוק לאלה שציינתי , התפקדות למפלגת העבודה
על הדרך " ברי הכפרד"כך כתבתי ב. ם"במאמרי לגבי בחירת מזכיר התק

יכולה להשפיע , שהיא היום תנועה של אינטרסים, היחידה שהתנועה הקיבוצית
  : על השלטון לטובתה ולטובת כולנו

  
כבר איננה נחשבת " התנועה"אחד מהמאפיינים של הקיבוץ החדש או המתחדש הוא ש"

ם "או התקאם בעבר היה האיחוד . בעיני החבר מן השורה כגורם מכריע או משפיע בחייו
אם בעבר היו חברים . אומר לנו מה מותר או מה אסור לעשות, סטנדרטים, קובע נהלים

, הרי שבשנים האחרונות הלכה התנועה והתכווצה, רבים מן הקיבוץ פעילים בתנועה
ובעקבות זאת גם צמצמה את השרותים , צמצמה את המיסים שהיא גובה מהקיבוצים

הרבה מהפעילות שהתנועה ריכזה בידיה עברו . םשניתנו לכל קיבוץ ולחברי הקיבוצי
  .והחומות שבין הקיבוץ למה שמחוץ לקיבוץ הונמכו, לאזורים

  
חשוב . יום-גם אם איננו מרגישים זאת בחיי היום, התנועה חשובה לנו עד מאד, ובכל זאת

, אנו תלויים בהחלטות בכנסת ובממשלה. לנו עד מאד להיות מיוצגים בפרוזדורי השלטון
חברי הכנסת של התנועה הקיבוצית הם אולי מעטים אך . וב להיות מיוצגים שםוחש

חברת הכנסת שהיא גם חברת קיבוץ , למשל, אורית נוקד. פעילותם חשובה לכולנו
כך שאי , שפיים העבירה בבכנסת חוק אשר מגן על חבר הקיבוץ בעת פירוק הקיבוץ

משתנות של מינהל מקרקעי החוקים וההחלטות ה.  אפשר יהיה להוציא אותו מביתו
חשוב מאד שיהיה לנו כח אשר ישפיע על החלטות . משפיעים על חיינו עד מאד, ישראל
כלומר בהיותנו תנועה המאחדת , וכוח אנו יכולים להשיג רק בהיותנו מאוחדים. אלה

  ".בקרבה מאות קיבוצים ועשרות אלפי חברי קיבוצים
  

, נושאים הכרוכים בשיוך דירותככל שיהיו יותר חברי כנסת לפעול בשמנו ב
ובהכרה בזכויותינו כקיבוץ בכלל וכקיבוץ משתנה בפרט , במאבקנו מול הבנקים

לכן חשוב שיהיו לנו הרבה חברי כנסת שיפעלו בשמנו ויוכלו . כך נשפיע יותר
מחוז הקיבוצים הוא מחוז .  לאמר שהם מייצגים ציבור גדול העומד מאחוריהם

הדרך לשמור .   גדול יותר כך גם  תהיה השפעתנוהבחירה שלהם וככל שיהיה
היא על ידי התפקדות  רבתית למפלגת , על העוצמה הזאת ואף להגביר אותה

לא המצע המדיני קובע . זהו האמצעי היחיד שמקשר אותנו לשלטון.  העבודה
מפלגת העבודה איננה שונה כל כך ממפלגות המרכז , כי לאור המציאות, היום

  . ידום האינטרסים שלנו הוא הקובעאלא ק,  האחרות
  

המעונינים מוזמנים להתקשר אלי !  נפסיק לקטר ונזכור שמי שמתפקד משפיע
  .0522  251477הסלולרי   '  או בטל4934-ב
  

  אריה וולפין
  

  24/3 עד 18/3 -רשימת שומרים לשבוע מ           
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 שם השומר תאריך יום

 אלעד שרקי 18/3 שישי

  דוד תלם  19/3  שבת

  אודי אגם  20/3  ראשון

  אורי אדלשטיין  21/3  שני

  גבי אורן  22/3  שלישי

  יגיל אורן  23/3  רביעי

  דורון אורן  24/3  חמישי

  

 
  

  
  
  

 אם בתחומים –אם בתחום האומנות , הנשיא מבורך באנשים יצירתיים- כפר
  ....! כל יום אנו מגלים עוד משהו שחברים עושים ולא ידענו.  מעשיים יותר

  
, מה חברים עושים בשעות הפנאי שלהם:  מעוניינות לאסוף את המידע הזהאנו

  .אולי היו רוצים ליידע חברים על תעסוקתם המיוחדת
  

והעשייה שלהם תופיע בחוברת , )תושבים מוזמנים להצטרף(, רשימת החברים
  .פנימית ובאתר האינטרנט של כפר הנשיא לפי בחירה אישית

  
? ת משהו/מלמד? ת בובות/סורג? בותעושה רי? ת שירים/ה כותב/את

  ?והייתם רוצים  למכור חלק מהתוצרת שלכם... ועוד? ת/מצייר
  

  ?ה רוצה שכולנו נכיר את העשייה שלך/האם את
  

  :אנא צרו עמנו קשר, אנו לרשותכם
  ,   4517' רות נ, 4952שריטה , 4516ויטה , 4010' חנה מ: 'הטל' היוזמות ומס

  4080יוהנה , 4009ויס 'ג, 4555  מריון                         
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  . יש כמה שינויים בתקציב הנוגעים לחברים2005עם קבלת תקציב לשנת 
  

' חרמש מוטורי וכו, כגון מכסחת ביתית, כל התיקונים של כלים פרטיים .1
  .יהיו על חשבון החבר

 
 .שמן על חשבון החבר, דלק .2

  
  .הסיבות לכך הן צמצום תקציב הנוי

  .נף הנוילן בשם ע
  ).פירוט נוסף ניתן לקבל מלן(

 
  

  

  

  
  

מאד , הצוות הכמעט קבוע כבר כמה שנים ברציפות,  מארגני פורים-אנו 
  .אוהבים לארגן ולמחרת גם לנקות

  
אנחנו מבקשים שמישהו ייקח אחריות ויארגן צוות שינקה את חדר , השנה

  .האוכל למחרת המסיבה
  .כך נוכל כולנו להנות יחד

  
 ת לאבליןנא לפנו

  

 


